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Geacht College en geachte leden van de Raad, 

 

 

Namens onze vereniging Voorschoten ’97 kan ik u met gepaste trots meedelen dat wij van een grote 

schuld uit het verleden zijn verlost. Sneller dan voorzien hebben wij de grote lening van € 350.000, - 

geheel kunnen aflossen. Het bijgevoegde afschrift is daarvan het bewijs.  

 

De redenen voor de indertijd aan ons opgelegde naheffing door de Belastingdienst zijn u genoegzaam 

bekend. In uw Besluit van 3 november 2011 (reg nr 1809) heeft u onder strikte voorwaarden 

ingestemd met een garantstelling aan Voorschoten ’97, zodat wij via een lening van de RABO-bank 

onze verplichting aan de Belastingdienst konden nakomen. Wij zijn blij en verheugd te kunnen 

vaststellen dat de schuld geheel is ingelost. Wij danken de gemeente voor het gestelde vertrouwen in 

onze vereniging gedurende de afgelopen jaren! 

 

Vanaf 2011 hebben wij ondermeer de jaarlijkse begroting en uitgaven naar beneden bijgesteld en de 

prioritering in het beleid aangepast. De afgelopen jaren waren de kwaliteit van de accommodatie en 

van de jeugdopleiding belangrijker dan voetballen op het hoogst haalbare niveau van de 

zaterdagselectie.  

 

Het resultaat mag er zijn! De opleiding van het jeugdvoetbal staat als een huis, de kwaliteit van de 

accommodatie is heel behoorlijk en de kwaliteit van de wedstrijden van zaterdag 1 in de tweede 

klasse zijn veelbelovend. We zijn er zelfs in geslaagd om in het seizoen 2016-2017 samen met de 

gemeente het nieuwe kunstgras hoofdveld inclusief ledverlichting te realiseren. Tegelijk hebben wij 

een nieuw terras voor de kantine kunnen realiseren. Wij hebben een accommodatie om trots op te 

zijn! 

 

Voor de komende periode staat het nodige op het programma. De kunstgrasvelden 2, 5 en 6 

(aangelegd in de zomer 2008) worden gezien de ontstane slijtage vanaf 2020 gefaseerd vervangen. 

De stenen kleedkamers zijn aan een grondige renovatie toe. De vloeren van de container-kleedkamers 

zijn slecht en dienen te worden vervangen.  



De vereniging wil verder met duurzaamheidsmaatregelen als uitbreiding van de ledverlichting en er 

ligt een wens voor het realiseren van een 300 meter kunststof loopbaan op de locatie van grasveld 4.  

 

Met alles wat hiervoor in deze brief is te vinden, sluiten we als vereniging een periode van het 

oplossen van een groot financieel ongewenst vraagstuk af. We zijn daar naar onze mening dankzij de 

inzet van veel vrijwilligers heel behoorlijk uitgekomen. 

 

Afsluiten van die periode van bezuinigen geeft ons de impuls om meer dan voorheen vooruit te gaan 

kijken. In dat kader past het ons goed en we zijn daarover ook verheugd, dat we met de wethouder 

sport hebben afgesproken om in het 1e halfjaar van 2019 te komen tot een herziening van de 

contracten tussen de gemeente, de Stichting Beheer Sportvoorzieningen Sportpark Adegeest en onze 

vereniging. Onze inzet daarbij is in een goede samenwerking met de gemeente te komen tot een 

gezamenlijke en duidelijke visie op sport en een daarvan afgeleide evenwichtige afspraak over het 

beheer van het park. 

 

Nogmaals: dank voor het in ons gestelde vertrouwen! 

 

Namens het bestuur van Voorschoten ’97, 

 

 

 

Ton van Emmerik 

Voorzitter           

 

 

 

 

 

 

 

 

Ton van Emmerik


